



ZERTIFIKAT

gemäß Artikel 35 Absatz 1 der Verordnung (EU) 2018/848 über die ökologische/biologische Produktion und die Kennzeichnung von ökologischen/biologischen Erzeugnissen

Teil I: Verbindliche Angaben

1. Nummer des Zertifikats: 1S8JPJBIBCW0

3. Name und Anschrift des Unternehmers

Ernst Böcker GmbH & Co. KG

Ringstraße 55 - 57

32427 Minden

2. Unternehmer

4. Kontrollstelle:

ABCERT AG

Martinstr. 42-44

73728 Esslingen

DE-ÖKO-006

5. Tätigkeit(en) des Unternehmers oder der Unternehmergruppe

Aufbereitung

Einfuhr

Ausfuhr

6. Erzeugniskategorie(n) gemäß Artikel 35 Absatz 7 der Verordnung (EU) 2018/848 des Europäischen Parlaments und des Rates (1) und Produktionsverfahren

d) verarbeitete landwirtschaftliche Erzeugnisse, die zur Verwendung als Lebensmittel bestimmt sind:

- **Produktion ökologischer/biologischer Erzeugnisse**

Dieses Dokument wurde gemäß der Verordnung (EU) 2018/848 ausgestellt, um zu bestätigen, dass der Unternehmer die Anforderungen dieser Verordnung erfüllt.

7. Ort, Datum

Esslingen, 08.08.2022 Reinhard Langerbein

8. Zertifikat gültig vom **08.08.2022 - 31.01.2024**



CERTIFICATE

pursuant to Article 35(1) of Regulation (EU) 2018/848 on organic production and labelling of organic products

Part I: Mandatory elements

1. Document number: **1S8JPJBICW0**

3. Name and address of the operator
Ernst Böcker GmbH & Co. KG
Ringstraße 55 - 57
32427 Minden

2. Operator

4. Control body:
ABCERT AG
Martinstr. 42-44
73728 Esslingen
DE-ÖKO-006

5. Activity or activities of the operator or group of operators

Preparation
Import
Export

6. Category or categories of products as referred to in Article 35(7) of Regulation (EU) 2018/848 of the European Parliament and of the Council (1) and production methods

d) processed agricultural products, including aquaculture products, for use as food:
▪ **production of organic products**

This document has been issued in accordance with Regulation (EU) 2018/848 to certify that the operator or group of operators (choose as appropriate) complies with that Regulation.

7. Date, place

08.08.2022, Esslingen Reinhard Langerbein

8. Certificate valid from **08.08.2022** to

31.01.2024